
Протокол № 44

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 11 червня 2019 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;

члени постійної комісії: Могилей Михайло Миколайович;
Довбиш Іван Іванович;
Ратенко Сергій Леонідович .

Відсутні:   (4)
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
члени постійної комісії: Дичко Анатолій Дмитрович;

Монашок Микола Дмитрович
Здебська Валентина Павлівна;

У  роботі  постійної  комісії  взяла  участь  Тимофієва  Н.Г.  -  керуючий
справами виконавчого апарату обласної кради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про звіт про виконання обласного бюджету за 2018 рік.
Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  заступник  директора  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

2.  Про внесення змін до рішень обласної ради від 11 грудня 2018 року № 598
"Про обласний бюджет на 2019 рік" та від 11 грудня 2018 року №593.

Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  заступник  директора  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про внесення  змін  до  обласної  програми  забезпечення  молоді  житлом на
2018-2022 роки.

Інформує: Кулікова  Вікторія  Володимирівна –  начальник  управління  регіонального
розвитку,  містобудування  та  архітектури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

4. Про лист Державної служби геології та надр України від 24 травня 2019 року
№ 9511/03/12-19 і матеріали стосовно надання погодження щодо продажу на
аукціоні  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою
геологічного вивчення підземних вод (виробництво фасованої питної води та
безалкогольних напоїв) по гідрогеологічній свердловині № 1.

Інформує: Бриндак  Вікторія  Євгенівна –  начальник  відділу  надрокористування  та
видобування  корисних  копалин  департаменту  інфраструктури  та  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації
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5. Про  зміну меж (розширення)  території  регіонального ландшафтного парку
“Світловодський”

Інформує: Гоменюк  Ганна  Олександрівна –  заступник  директора  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до  Президента
України  та  Національної  комісії,  що  здійснює  державне  регулювання  у
сферах енергетики та комунальних послуг стосовно неналежного виконання
НКРЕКП  своїх  функцій,  що  призводить  до  збитковості  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  та  створює  загрозу  забезпечення  водопостачання  та
водовідведення в Кіровоградській області.

Інформує: Головченко  Олександр  Олександрович –  заступник генерального
директора обласного комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

Голова  постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш  Ю.А.  -  поставив  на
голосування пропозицію щодо початку роботи постійної комісії  і запропонував
розглядати питання зазначеного порядку денного.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2018 рік.
Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  фінансів

Кіровоградської обласної державної адміністрації Анісімової А.М. про звіт про
виконання обласного бюджету за 2018 рік, яка зазначила, що власних доходів
загального  фонду  обласного  бюджету  (податкових  та  неподаткових
надходжень)  надійшло  за  рік  812935,6  тис.грн.,  що  становить  104,3%  до
уточненого плану, понад план отримано 33153,6 тис.грн. Також, з обласного
бюджету  за  2018  рік  проведено  видатків  з  урахуванням  кредитування  (без
трансфертів  місцевим  бюджетам  за  рахунок  трансфертів  з  державного
бюджету)  у  сумі  2480556,7  тис.грн.,  або  на  91,8%  до  затвердженого  з
урахуванням внесених змін плану на рік,  у тому числі  по загальному фонду
використано  1751620,1  тис.грн.  (99%),  по  спеціальному  фонду  –728936,6
тис.грн. (78,2%). 

Перераховано на рівень районів,  міст обласного значення та об’єднаних
територіальних громад трансфертів  з  державного  бюджету на  загальну суму
4011286,6  тис.грн.  (субвенцій  –  3633115,7  тис.грн.,  дотацій  –
378170,9 тис.грн.).

Станом на 01 січня 2019 року кредиторська заборгованість по видатках
обласного  бюджету,  у  тому  числі  по  захищених  видатках  (заробітна  плата,
енергоносії, медикаменти, харчування, стипендії, допомоги тощо), відсутня.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  запропонував
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію взяти до відома. 
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 4 осіб 

“проти” - 0 осіб
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“утрим.” - 1 особа 
Вирішили:  Рішення не прийнято.

2. Про внесення змін до рішень обласної ради від 11 грудня 2018 року
№ 598  "Про  обласний  бюджет  на  2019  рік"  та  від  11 грудня  2018  року
№593.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анісімової  А.М.  про
необхідність внесення змін до рішень обласної ради від 11 грудня 2018 року
№ 598 "Про обласний бюджет на 2019 рік" та від 11 грудня 2018 року №593.

Зокрема зазначено, що внесення змін до показників обласного бюджету на
2019 рік, затверджених рішенням обласної ради від 11 грудня 2018 року № 598
"Про обласний бюджет на 2019 рік" (із змінами відповідно до рішень обласної
ради  від  28  січня  2019  року  №  617  та  від  23  квітня  2019  року  №  652),
пояснюється необхідністю перерозподілу окремих видатків обласного бюджету
шляхом  зменшення  обсягу  резервного  фонду  та  спрямування  вивільнених
коштів на фінансування заходів, пов’язаних з ліквідацією наслідків стихійних
лих,  що  відбулися  на  початку  червня  поточного  року  у  Бобринецькому,
Гайворонському та Благовіщенському районах.

За  результатами  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію взяти до відома. 

2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований
проект рішення обласної ради з даного питання..

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 318 (додається)

3. Про  внесення  змін  до  обласної  програми  забезпечення  молоді
житлом на 2018-2022 роки.

Схулади: начальника управління регіонального розвитку, містобудування
та  архітектури  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Кулікової В.В. про внесення змін до обласної  програми забезпечення молоді
житлом на 2018-2022 роки, що обумовлене змінами, внесеними до обласного
бюджету на 2019 рік, відповідно до рішення Кіровоградської обласної ради від
28  січня  2019 року  №  617,  у  частині   збільшення  прогнозного  обсягу
фінансових ресурсів для виконання  завдань Обласної програми забезпечення
молоді житлом на 2018-2022 роки (далі –Програма) на 2019 рік.

Очікуваним  результатом  прийняття  рішення  з  зазначеного  питання  є
збільшення обсягу фінансування виконання заходів Програми на 2019 рік за
рахунок обласного бюджету, зокрема надання пільгових  кредитів молоді для
будівництва (придбання) житла на території області.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію взяти до відома.
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2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований
проект рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 особа

Вирішили:  Рішення не прийнято.

4. Про  лист  Державної  служби  геології  та  надр  України  від
24 травня 2019 року  № 9511/03/12-19  і  матеріали  стосовно  надання
погодження  щодо  продажу  на  аукціоні  спеціального  дозволу  на
користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення  підземних  вод
(виробництво  фасованої  питної  води  та  безалкогольних  напоїв)  по
гідрогеологічній свердловині № 1.

Слухали: інформацію  з  зазначеного  питання  начальника  відділу
надрокористування  та  видобування  корисних  копалин  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації на підставі рішення Кіровоградської обласної ради від 23 червня
2006 року № 30 “Про делегування окремих повноважень обласної ради у сфері
регулювання  гірничих  відносин”  (з  урахуванням  змін,  внесених  рішенням
Кіровоградської обласної ради від 24 жовтня 2008 року № 581 “Про внесення
змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року № 30 “Про делегування
окремих повноважень обласної ради у сфері регулювання гірничих відносин”).

У ході обговорення голова постійної комісії обласної ради наголосив на
тому,  що  відповідно  до  Порядку  проходження  матеріалів  з  питань
надрокористування,  затвердженого  головою  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  від  08  квітня  2008  року  №  290-р,  постійна  комісія
обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання  природних  ресурсів  визначена  суб'єктом  внесення  на  розгляд
обласної ради проектів рішень обласної ради у сфері надрокористування.

Разом з тим зазначено, що відповідно до абзацу 4 пункту 6 Тимчасового
порядку реалізації  експериментального проекту із запровадження проведення
аукціонів  з  продажу спеціальних дозволів  на  користування  надрами шляхом
електронних торгів, затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від
17.10.2018  року  №  848,  у  разі  ненадання  рішення  про  погодження,  або
вмотивованої  відмови  в  такому  погодженні,  пропозицій  щодо  визначення
переліку  ділянок  надр,  дозволи  на  користування  якими  виставляються  на
аукціон, протягом 45 календарних днів, вважаються погодженими.

Під час інформування до постійної комісії обласної ради доведено, що у
разі  придбання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  на  аукціоні
надрокористувач  повинен  провести  геологічне  вивчення  родовища  в
установлені терміни та подати матеріали з геологічного вивчення водозабору
підземних  вод  на  затвердження  до  Державної  комісї  України  по  запасах
корисних  копалин,  що дозволить  розвивати  промисловий  потенціал  області.
Після введення родовища в експлуатацію будуть створені нові робочі місця та
зростуть доходи бюджетів усіх рівнів.

Після  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії :

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2. Внести  на  розгляд  обласної  ради  проект  рішення  обласної  ради  з 
питання  “Про  надання  погодження  щодо  продажу  на  аукціоні  спеціального
дозволу на користування надрами з метою геологічного  вивчення підземних
вод  (виробництво  фасованої  питної  води  та  безалкогольних  напоїв)  по
гідрогеологічній свердловині № 1” . 

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 особа 

Вирішили:  Рішення не прийнято.

5. Про зміну меж (розширення) території регіонального ландшафтного
парку “Світловодський”.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  екології  та
природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Гоменюк  Г.О.  щодо  зміни  меж  (розширення)  території  регіонального
ландшафтного парку “Світловодський”.

Зокрема  зазначено,  що  даний  проект  рішення  розроблений  з  метою
збереження цінних природних, ландшафтних комплексів та об’єктів, створення
умов  для  ефективного  туризму,  відпочинку  та  інших  видів  рекреаційної
діяльності  в  природних  умовах  з  додержанням  режиму охорони  заповідних
природних комплексів та об'єктів, а також для подальшого розвитку заповідної
справи  в  області,  розширення  площі  природно-заповідного  фонду  та
формування екомережі.

Передбачається  змінити  межу  (розширення)  території  регіонального
ландшафтного  парку  “Світловодський”  шляхом  включення  до  його  складу
акваторії “Цибульницька затока”, площею 907,35 га, без вилучення земельних
ділянок.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 319 (додається).

6. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до
Президента  України  та  Національної  комісії,  що  здійснює  державне
регулювання  у  сферах  енергетики  та  комунальних  послуг  стосовно
неналежного  виконання  НКРЕКП  своїх  функцій,  що  призводить  до
збитковості  ОКВП “Дніпро-Кіровоград” та створює загрозу забезпечення
водопостачання та водовідведення в Кіровоградській області.

Слухали: інформацію  заступника  генерального  директора  обласного
комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”
Головченка О.О. стосовно звернення депутатів Кіровоградської обласної ради
до  Президента  України  та  Національної  комісії,  що  здійснює  державне
регулювання  у  сферах  енергетики  та  комунальних  послуг  стосовно
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неналежного виконання НКРЕКП своїх функцій, що призводить до збитковості
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” та створює загрозу забезпечення водопостачання
та водовідведення в Кіровоградській області.

У  запропонованому  зверненні,  керуючись  статтею  24  Господарського
кодексу України та Законом України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
з  метою захисту спільних інтересів  територіальних громад сіл,  селищ і  міст
Кіровоградської  області  та  забезпечення  надання  якісних  послуг  з
централізованого водопостачання та водовідведення у Кіровоградській області,
Кіровоградська обласна рада звертається з проханням вжити вичерпних заходів
щодо забезпечення належного виконання Національною комісією, що здійснює
державне  регулювання  у  сферах  енергетики  та  комунальних  послуг  своїх
функцій,  визначених  чинним  законодавством  України  та  пунктом  16.1
договорів  про субкредитування № 13010-05/97 та № 13010-05/98,  укладених
20 листопада 2014 року з Міжнародним банком реконструкції та розвитку.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  внесення  на

розгляд  обласної  ради  запропонованого  проекту  рішення  обласної  ради  з
даного питання.

Голосували: “за” - 2 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 3 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято.

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання комісії закритим.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії А.Погребнюк


